
 
INNEBANDY

 

 

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                      2025-07.06 
                                     17.30-19.30 
                                      Liljahallen 

 
Närvarande: Katarina Eriksson, Catarina Roos, Stina Thysell Persson 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes 
och lades till handlingarna. 
 

 
 

Årshjul - anmäla 17-lagen i augusti. Katarina och Stina anmäler 
17-lagen under augusti. 

- träningstider för säsongen 25/26. En nyhet kommer 
läggas ut på innebandyns hemsida. 

 

Budget och 
sponsorer 

Har gått igenom resultatrapporten för första halvåret, det ser 
bra ut men innebandyn har inte fått räkningar än. 

 

Lag/tränare/ 
lagledare 

Sektionen har gjort klart med tränare för seniorlagen. 
Fortsätter att söka lagledare för herrlaget. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Målvakts- 
träningar 

Hur gör vi med målvaktsträningar nästa säsong? 
Förslag att vi ska ha målvaktsträningar gemensamt för de 
äldra och de yngre. Gemensam uppvärmning och sen dela upp 
dem i 2 grupper.  
 

 

Miljöträning  Vi läser igenom dokumentet. 
Dokumentet kommer användas under kommande säsong och 
alla ledare ska få information om dokumentet vid 
uppstartsträffen. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bingofördelning 
Storbingo 

17/8 ansvarar damlaget för storbingo. 
31/8 ansvarar herrlaget för bingon. 
 
 
Maud ansvarar för att dam/herrlaget får information om 
kommande storbingon. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Sommarfest 
20/8 

Jocke har skickat ut info om sommarfesten och hur man ska 
anmäla sig. 
 

 

Mixcup för de 
yngre och de 
äldre 

Mixcup för de äldre blir onsdag 1/10, Liljahallen 18.30-20.30, 
samling 18.00, Herrarna ansvarar 
Mixcup för de yngre blir 12/10 13-15, Hammarhallen, 
samling 12.30, damerna ansvarar. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uppstart för 
19-lagen 

 

Föräldramöte 15/10, 19.00, Liljahallen. 
Uppstart 19/10 & 26/10, 09.00 (tjejer), 10.00 (killar) 

 

Blåljuscup Förslag 12/9 18.00-22.00. 
Bord med information kan finnas i lilla Hammarhallen. 
Mail kommer skickas ut till polisen, räddningstjänsten,  
Ikaros, Vännäs Fastigheter och Hammarskolans rektor med 
information om cupen nu under juli månad. Sedan tänker vi 
att vi har en planeringsträff med dem i augusti 

 

Herr och 
damlagets 1:a 
hemmamatch. 

Förslag att bjuda på korv, dricka och kaffe  till spelarna och ha 
aktiviteter i lilla hallen för yngre spelare. 

 

Slänga skräp 
från innebandy- 
förrådet och 
Fixa förrådet vid 
utomhussargen 

Vi försöker att under juli månad städa innebandyförrådet och 
bestämmer att vi på nästa sektionsmöte bestämmer när vi ska 
fixa förrådet vid utomhussargen.  Vi behöver bla fixa golv i 
ena förrådsdelen 

 

Övriga frågor Vi har några frågor som vi tar upp på nästa sektionsmöte: 
- ledarträff 

 



- schysst lag 
- Bingo i höst 
- Fritidskortet 

Noterats av; Stina Thysell Persson 


